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Pitanje postavljeno Vijeću ministara BiH: „Koliko je ukupno na zavodima za zapošljavanje u 

Bosni i Hercegovini evidentirano nezaposlenih osoba? Tražim da se dostave podaci za svaku 

općinu. Posebno je potrebno obraditi podatke za osobe sa završenim fakultetima, te navesti 

sve programe koji se provode u Bosni i Hercegovini radi stimuliranja zapošljavanja 

visokoobrazovanih kadrova. Što na tom planu namjerava poduzeti Vijeće ministara BiH?“ 
 


